
  
ΠΑ.ΣΟ.Κ-ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 

Βασίλης Κεγκέρογλου-Βουλευτής Ν.Ηρακλείου 
ΕΡΩΤΗΣΗ 

ΠΡΟΣ ΤΟΝ ΥΠΟΥΡΓΟ: 

-Υποδομών, κ.Κ.Καραμανλή 

-Εσωτερικών, κ. Μ.Βορίδη 

-Περιβάλλοντος και Ενέργειας, κ.Κ.Σκρέκα 

 

ΘΕΜΑ: «Αποστολή στοιχείων στους Δήμους για τα σεισμόπληκτα κτίρια, ώστε να 

προχωρήσουν στις υποχρεωτικές εκ του νόμου απαλλαγές φόρων και τελών». 

 

Δεκαέξι (16) μήνες μετά τον καταστροφικό σεισμό της 27 Σεπτεμβρίου του 2021, οι 

δήμοι αδυνατούν να προχωρήσουν στην υποχρεωτική εκ του νόμου απαλλαγή των 

σεισμόπληκτων κτηρίων από φόρους και τέλη, αφού δεν έχουν στην διάθεση τους, 

τα στοιχεία από τις αρμόδιες υπηρεσίες των Υπουργείων.  

Συγκεκριμένα, ολοι οι δήμοι που έχουν πληγεί από σεισμούς είναι υποχρεωμένοι να 

εφαρμόσουν τα ισχύοντα και να προβούν σε συνολική απαλλαγή των 

σεισμόπληκτων κατοίκων σε μια σειρά τελών και φόρων (ενιαίου ανταποδοτικού 

τέλους καθαριότητας και φωτισμού, του τέλους ακίνητης περιουσίας (ΤΑΠ), του 

φόρου ηλεκτροδοτούμενων χώρων κλπ) που εισπράττονται υπέρ της Τοπικής 

Αυτοδιοίκησης. 

Μάλιστα, οι υπηρεσίες δόμησης έχουν την υποχρέωση αυτεπαγγέλτως να αναζητούν 

τις εκθέσεις αυτοψίας, να ενημερώνουν τις υπηρεσίες που είναι αρμόδιες για την 

επιβολή και είσπραξη των παραπάνω εσόδων και να παρακολουθούν τυχόν 

μεταβολές σε ότι αφορά την κατάστασή τους. 

Ωστόσο, ολοένα και αυξάνουν οι διαμαρτυρίες των σεισμόπληκτων, οι οποίοι παρά 

το γεγονός ότι έχουν πληγεί ανεπανόρθωτα από τον σεισμό της 27ης Σεπτέμβριου, 

εξακολουθούν να είναι υπόχρεοι σε καταβολή τελών και φόρων, αφού τα αρμόδια 

Υπουργεία και οι υπηρεσίες δεν έχουν γνωστοποιήσει στους Δήμους τα στοιχεία με 

όλα τα σεισμόπληκτα κτήρια, ώστε να προχωρήσουν σε απαλλαγές. 

Επειδή είναι άδικο οι σεισμόπληκτοι συμπολίτες μας να επιβαρύνονται και με τα 

τέλη για τα οποία έχει θεσπιστεί νόμιμη απαλλαγή. 

Ερωτάσθε κ.κ Υπουργοί: 

-Σε ποιες άμεσες ενέργειες προτίθεστε να προβείτε προκειμένου να διατεθούν στους 

σεισμόπληκτους Δήμους του Ν.Ηρακλείου όλα τα απαιτούμενα στοιχεία (ιδιοκτήτες, 

Αρ,παροχής ρεύματος, κλπ) για να προχωρήσουν σε απαλλαγή από τέλη και φόρους 

όπως προβλέπει ο νόμος; 

 

                                                              Ο ερωτών Βουλευτής 
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